
Llibres de lectura fàcil – Biblioteca Central de Cerdanyola 

Carbó, Joaquim La casa sota la sorra  

Defoe, Daniel Robinson Crusoe  

Niubó Prats, Fina El nou món de la Sandy  

Shakespeare, William Romeo i Julieta  

Merín Sales, Mònica Això també és casa teva  

Poe, Edgar Allan L'Escarabat d'or  

Stevenson, Robert Louis El Dr. Jekyll i Mr. Hyde  

  Tristany i Isolda : anònim medieval  

Verne, Jules Miquel Strogoff  

Barrie, J. M. Peter Pan  

Companys Tena, Mireia La mirada ferida  

Martí, Núria Trampa de foc  

Martí, Núria Set dies al llac  

Wilde, Oscar El Fantasma de Canterville  

Flores, Montse L'aigua del Rif  

Guimerà, Àngel Mar i cel  

Wilde, Oscar El fantasma de Canterville  

Barbal, Maria Pedra de tartera  

Dickens, Charles Conte de Nadal  

Galindo, Froilà Alexandre Jerusalem  

Melville, Herman Moby Dick  

Shelley, Mary Wollstonecraft Maurice, o la cabana del pescador  

Verne, Jules La volta al món en 80 dies  

Kipling, Rudyard El llibre de la selva  

Martí, Núria Les mateixes estrelles  

Scott, Walter Ivanhoe  

Shelley, Mary Wollstonecraft Frankenstein  

Twain, Mark Les aventures de Tom Sawyer  

Twain, Mark Les aventures de Huckleberry Finn  

  Accents  

Dumas, Alexandre Els tres mosqueters  

Homer L'Odissea  

Kipling, Rudyard Capitans valents  

Shelley, Mary Wollstonecraft Frankenstein o el modern Prometeu  

Stoker, Bram Dràcula  

Appel, René Onada de calor  

London, Jack La crida del bosc  

Stevenson, Robert Louis L'Illa del tresor  

Travers, P. L. Mary Poppins  

Hoefnagel, Marian Anna Frank: la seva vida 

Salvador, Eugènia Catalunya 1714: una història de guerra i traïcions 

Rodríguez, Sique Educats per guanyar 

Clavero, Carlos Llegendes argentines 

Solsona, Maria Rosa Llegendes mexicanes 

Martí, Núria 
El lladre de Tortosa i altres llegendes 
Marcus Marc i la ruta del cacau 

  

  

  


